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PROTOKÓŁ nr IX  
z posiedzenia Rady Gminy Osiek 

odbytego w dniu 30 października 2019 r. 
Miejsce obrad - Gminna Sala Obrad godz. 1700 

 

 
W posiedzeniu udział wzięło 12 radnych, lista obecności w załączeniu do protokołu. 

 
Ad 1. Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Wojciech Śliwiński. 
 
Ad. 1a) Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. 
 
Ad. 1b) Przewodniczący odczytał porządek obrad.  
Na wniosek Przewodniczącego, punkt 9 otrzymał brzmienie: Podjęcie uchwały w sprawie 
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Osiek. 
 
Przeprowadzono głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. Oddano głosów: 
 
Za przyjęciem porządku obrad:  - 12 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych 
 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 1c) Przewodniczący zapytał czy są uwagi do protokołu z poprzedniej sesji. Uwag nie 
wniesiono. Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Za przyjęciem protokołu głosowało:  - 12 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych 
 
Protokół z poprzedniej sesji nr VIII z dnia 17 września 2019 r. został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 2 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności 
za pobyt w ośrodkach wsparcia dla osób bezdomnych  
 
Połączone Komisje są za przyjęciem proponowanej uchwały. Uwag nikt nie wniósł. 
Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad przedstawioną uchwałą. Oddano głosów: 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 12 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych  
 
Uchwała nr IX/58/2019 została przyjęta jednogłośnie. 
 
 



str. 2 
 

Ad. 3 Przyjęcie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych. Połączone Komisje są za 
przyjęciem informacji. Uwag nikt nie wniósł.  
 
Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad przedstawioną informacją. Oddano głosów: 
 
Za przyjęciem informacji głosowało: - 12 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych  
 
Informacja została przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad. 4 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Rocznego programu współpracy Gminy Osiek 
z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego 
i o wolontariacie na rok 2020” 
 
Połączone Komisje są za przyjęciem proponowanej uchwały. Radna Teresa Eggert dodała, że 
nie było pełnej jednomyślności w trakcie głosowania na komisji. Przewodniczący obrad 
zarządził głosowanie nad uchwałą. Oddano głosów: 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 11 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   1 radny  
 
Uchwała nr IX/59/2019 została przyjęta większością głosów. 
 
Ad. 5 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2020 rok 
dla Gminy Osiek. 
 
Połączone Komisje są za przyjęciem proponowanej uchwały. Uwag nikt nie wniósł. 
Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad uchwałą. Oddano głosów: 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 10 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   2 radnych  
 
Uchwała nr IX/60/2019 została przyjęta większością głosów. 
 
Ad. 6 Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości na 2020 rok.  
Radna Teresa Eggert dodała, że stawki nie są podnoszone równomiernie dla wszystkich 
nieruchomości. 
 
Połączone Komisje są za przyjęciem proponowanej uchwały. Uwag nikt nie wniósł. 
Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad uchwałą. Oddano głosów: 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 11 radnych 
Przeciw:     -   1 radny 
Wstrzymało się:    -   0 radnych  
 
Uchwała nr IX/61/2019 została przyjęta większością głosów. 



str. 3 
 

Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych na 
2020 rok. 
 
Połączone Komisje są za przyjęciem proponowanej uchwały. Uwag nikt nie wniósł. 
Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad uchwałą. Oddano głosów: 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 11 radnych 
Przeciw:     -   1 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych  
 
Uchwała nr IX/62/2019 została przyjęta większością głosów. 
 
Ad. 8 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2019. 
 
Zmiany w budżecie przedstawił Skarbnik Andrzej Krzywiński. Większość zmian dotyczy 
subwencji na szkołę. Połączone Komisje są za przyjęciem proponowanej uchwały. Uwag nikt 
nie wniósł. Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad uchwałą. Oddano głosów: 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 11 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   1 radny  
 
Uchwała nr IX/63/2019 została przyjęta większością głosów. 
 
Ad. 9 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Osiek. 
 
Zmiany w WPF przedstawił Skarbnik Andrzej Krzywiński. Połączone Komisje są za 
przyjęciem proponowanej uchwały. Uwag nikt nie wniósł. Przewodniczący obrad zarządził 
głosowanie nad uchwałą. Oddano głosów: 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 12 radnych 
Przeciw:     -   0 radnych 
Wstrzymało się:    -   0 radnych  
 
Uchwała nr IX/64/2019 została przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad.10 Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej. 
 
Radny Jerzy Kłos zadał pytanie odnośnie terminu budowy dróg – odpowiedzi udzielił Wójt – 
wszystkie drogi powinny być wykonane do końca sierpnia 2020 r. 
Radna Beata Szeible zadała pytanie odnośnie budowanej drogi Lisówko – Rynkówka 
i brakującego odcinka leśnego - odpowiedzi udzielił Wójt – trwają rozmowy z Nadleśnictwem. 
Radny Leszek Waliński zadał pytanie odnośnie firmy, która wygrała przetarg na budowę dróg 
- odpowiedzi udzielił Wójt – przetarg jeszcze nie jest rozstrzygnięty. 
Radna Teresa Eggert zadała pytanie odnośnie dzierżawy Ośrodka Zdrowia - odpowiedzi 
udzielił Wójt – wynajęto cały parter budynku, łącznie z apteką. Trwa przekazanie obiektu. 
Radny Jerzy Kłos zadał pytanie o oszczędności przy budowie dróg - odpowiedzi udzielił Wójt 
– oszczędności są dzielone po 50% pomiędzy urzędem marszałkowskim a gminą. 
Radna Teresa Eggert zadała pytanie odnośnie odbioru technicznego termomodernizacji 
szkoły i kanalizacji Wycinki - odpowiedzi udzielił Wójt – odbiorów dokonali inżynierowie 
kontraktu i są wykonane rzetelnie. 
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Radny Leszek Waliński zadał pytanie odnośnie finansowania projektów - odpowiedzi udzielił 
Wójt – płatności końcowe są zawsze po zakończeniu inwestycji i ewentualnej kontroli. 
Radna Teresa Eggert zadała pytanie odnośnie spotkania w Nadleśnictwie - odpowiedzi 
udzielił Wójt – spotkanie dotyczyło budowy przepustu w Suchobrzeźnicy. 
 
Ad.11 Przyjęcie informacji o oświadczeniach majątkowych. 
Przewodniczący przedstawił stan prawny oświadczeń majątkowych radnych oraz wyniki 
kontroli US. 
Połączone Komisje są za przyjęciem informacji. 
Uwag nikt nie wniósł.  
Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad przedstawioną informacją.  
Oddano głosów: 
Za przyjęciem informacji głosowało: - 12 radnych 
Przeciw:     - 0 radnych 
Wstrzymało się:    - 0 radnych  
Informacja została przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad.12 Wolne wnioski. 
Radny Jerzy Kłos podziękował radzie sołeckiej i sołtysowi Dorocie Demskiej -Wycinka za 
zorganizowanie Dnia Seniora oraz Joannie Chabowskiej za ekspresową interwencję w celu 
naprawy lamy przy ul. Szkolnej. 
Radna Zdzisława Puchała zadała pytanie - czy można spodziewać się naprawy drogi 
w Suchobrzeźnicy – odpowiedzi udzielił Wójt – tak, jest to w planach. 
Radna Teresa Eggert zadała pytanie o planowane budowy dróg – odpowiedzi udzielił Wójt – 
planowane są trzy odcinki: dokończenie drogi w Radogoszczy, Dobry Brat i Wycinki. 
Radny Jerzy Kłos dodał, że w samym Osieku też brakuje dróg utwardzonych. 
Radny Leszek Waliński dodał, że w przyszłości czeka gminę wymiana pieców na ekologiczne. 
Radna Alicja Ciarkowska zadała pytanie odnośnie kruszcu pozyskanego w trakcie remontu 
drogi w Karszanku - odpowiedzi udzielił Wójt – decyzje będą podjęte wspólnie z sołectwem. 
Radna Powiatu Starogardzkiego Stanisława Kurowska przedstawiła znaczące wydarzenia, 
które odbyły się na terenie naszego powiatu. 
Dyrektor PSP w Osieku Joanna Główczewska podziękowała za podjętą uchwałę odnośnie 
szkoły, przedstawiła plan modernizacji finansowany ze środków własnych i Rady Rodziców. 
 
Ad.13 Zakończenie obrad. 
Obrady sesji zakończone zostały o godz. 18:09. 
 
 
 
Protokołowała:      Przewodniczący Rady Gminy  
Joanna Chabowska       Wojciech Śliwiński 


